
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 29. 10. 2012 

MsÚ,  zasadacia miestnosť č. 219 Malacky 

v čase od 19:00 do 22:30 

 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 

                podpredseda komisie – Ing. Jozef Bulla 

                členovia komisie – Mgr. Martin Macejka, Lívia Spustová , Eva Režná,  

                                               Rozália Habová, Andrej Hujsa, 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD. 

Ospravedlnení: Bc. Kamil Ftáčnik. 

 
 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. 

 

PROGRAM:  
1.  Správa o plnení uznesení MsZ  – SPÚ5/2012 
2.   Návrh na zmenu a doplnenie prílohy č.1 k VZN č. 16/2011 o dotačnej a grantovej politike  
         mesta – Z121/2012, Ing. L. Adamovič 
3.  Návrh zmeny rozpočtu mesta – Z112/2012, Ing. L. Adamovič 
4.  Prvý pracovný návrh rozpočtu mesta Malacky na roky 2013 – 2015  -  Z119/2012, Ing. L. 
Adamovič 
5.  Návrh sadzieb miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné  
     stavebné odpady na rok 2013 – Z120/2012, Ing. L. Adamovič 
6. Informácie: 
     a) o čerpaní rozpočtu mesta za máj až august 2012 – Z115/2012, Ing. L. Adamovič 
     b) o činnosti oddelenia marketingu a mestských médií s vyčíslením nákladov na činnosť   
       mestských médií a ich organizačné zabezpečenie – Z118/2012, Mgr. M. Janotová 
7. Kronika mesta 
 
Hlasovali:                           6 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 ___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 1. 
V tomto bode sa členovia komisie venovali správe o plnení uznesení MsZ a to najmä číslami 
uznesení 30/2008 (Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na ochranu a obnovu 
Pálffyovského kaštieľa v Malackách) a 22/2012 (Rôzne: Návrh stratégie cestovného ruchu). 
K uzneseniu č. 22/2012 má byť komisii predložený plán marketingových aktivít k               
31. 10. 2012. K bodu 30/2008 prijala komisia nasledovné uznesenie: 
 



Uznesenie: komisia KaCR žiada prizvať primátora mesta na najbližšie zasadnutie, aby 
členov komisie oboznámil zo zámermi využitia kaštieľa, financovaním ďalších 
rekonštrukčných prác a zámerom využitia zbierky. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 2. 
V tomto bode členovia komisie opätovne riešili nastavenie kritérií na posudzovanie žiadostí 
na podporu subjektom z oblasti kultúry a cestovného ruchu. Po dohode dospeli k názoru, že 
zatiaľ nebudú tieto kritériá žiadať na doplnenie prílohy k VZN mesta Malacky č. 16/2011 
a ponechajú ich ako interný dokument pre účely komisie. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál, zároveň žiada 
o zviditeľnenie výzvy na udeľovanie dotácií pre rok 2013.  
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 3. 
V tomto bode vedúci ekonomického oddelenia, Ing. Adamovič podal vysvetlenie k vybraným 
položkám rozpočtu. Členovia komisie mali záujem o vysvetlenie prebytku z rozpočtu, ktorý 
má byť určený na kofinancovanie projektu odkanalizovania mesta a položka na projekt 
PALTOUR, ku ktorému ešte nebola schválená žiadosť o platbu ministerstvom dopravy, 
výstavby a regionálneho rozvoja SR 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 4. 
V tomto bode Ing. Adamovič objasnil členom komisie položku určenú na financovanie 
rekonštrukcie kaštieľa v roku 2013, ktorá by mala byť využitá na obnovu komínov a strechy 
tejto nehnuteľnosti. Predsedníčka komisie upozornila Ing. Adamoviča na chýbajúcu položku 
určenú na II. fázu projektu rekonštrukcie fontány v zámockom parku. Ing. Adamovič nedostal 
podnet k zapracovaniu tejto položky do rozpočtu, preto nebola do návrhu zapracovaná. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 5. 
V tomto bode sa členovia komisie zaoberali materiálom k návrhu sadzieb miestnych daní 
a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2013. Ing. 
Adamovič vysvetlil že pri tvorbe tohto návrhu vychádzal z pravidla  ktoré bolo prijaté pri 
prerokúvaní návrhu sadzieb jednotlivých miestnych daní pre rok 2012, že v ďalších rokoch, 
pokiaľ nebude prichádzať k legislatívnym zásahom do tvorby a úpravy miestnych daní a 



poplatku, bude prijatý princíp zvyšovania sadzieb daní a poplatku o výšku inflácie. Tento 
princíp bol zachovaný aj pri spracovaní návrhu sadzieb pre rok 2013. 
  
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál a súhlasí s navýšením 
sadzieb miestnych daní a miestneho poplatku len o hodnotu inflácie, ak to bude 
nevyhnutné. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 6a. 
 
V bode sa členovia komisie stručne oboznámili s vývojom príjmovej a výdavkovej časti 
rozpočtu mesta za prvé štyri mesiace tohto roku. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladanú informáciu. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 6 b. 
K tomuto bodu bola prizvaná Mgr. M. Janotová, vedúca oddelenie marketingu. Predsedníčku 
komisie zaujímala otázka sponzorovania vydávania farebného Malackého hlasu, firmou O2 
Telefónica. Mgr. Janotová bližšie oboznámila členov komisie s dohodou ktorú menovaná 
spoločnosť uzatvorila s mestom a ktorá zároveň na budúci mesiac končí. 
Ďalšou otázkou bola zmena vysielania malackej teletextovej televízie eMTV na živú formu 
vysielania. Mgr. Janotová po stručnom zhodnotení financovania televízie oznámila členom 
komisie, že z dôvodu úsporných opatrení nie je v blízkej dobe reálna takáto zmena. 
Na záver vyjadrila predsedníčka opätovný nesúhlas s fungovaním RCDM, ktoré podľa členov 
komisie nenapĺňa podstatu projektu PALTOUR a taktiež vyjadrila nesúhlas so zlučovaním 
funkcií z dôvodu úsporných opatrení na oddelení marketingu mestského úradu, ktoré vedú 
k znižovaniu kvality práce. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladanú informáciu. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 7. 
Člen komisie Mrg. Martin Macejka predložil členom komisie na spripomienkovanie Kroniku 
mesta z roku 2011 a zároveň vyhodnotil tento rok ako rok bez výrazných udalostí, ktoré sa 
udiali na území mesta. Predsedníčka komisie mala výhrady k informáciám o podujatiach 
Základnej umeleckej školy. Pripomienky zašle Mgr. Macejkovy e-mailom. 
 
Uznesenie: členovia komisie nemajú žiadne výhrady ku Kronike mesta r. 2011. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
 
 



 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
 
 .......................................................                             ...................................................... 
 
      Ing. Ivana Nováková, PhD.                          Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

           tajomníčka komisie                            predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

V Malackách, 29. 10. 2012 


